
 
Protokół Nr 52/2010 
z obrad   sesji Rady Gminy  Miłkowice 
z dnia 29 czerwca  2010 r. 
 
                     Obrady  pięćdziesiątej drugiej      sesji Rady Gminy Miłkowice 
odbyły się dnia 29 czerwca   2010 r.  w sali narad Urzędu Gminy. Obrady o 
godz. 12,00 otworzył i prowadził   Przewodniczący Rady Gminy  Tadeusz 
Gładysz   
                      Zgodnie z listą obecności w obradach pięćdziesiątej drugiej sesji 
uczestniczyło 12 radnych  na ustawowy skład 16 radnych. W obradach sesji nie 
uczestniczyli radni :  Z. Kozerski, Z .Kałakajło, B. Barełkowska   nieobecność 
nieusprawiedliwiona oraz A. Hościło nieobecność usprawiedliwiona 
  
NaleŜy stwierdzić Ŝe, pięćdziesiąta drugiej  sesja Rady Gminy w Miłkowicach 
w dniu 29 czerwca  2010  r. jest władna do podejmowania uchwał i 
wniosków. 
 
 W obradach uczestniczyli : 
1.  Waldemar Kwaśny – Wójt Gminy  
2.  Ludwika Duszeńko – Klancko – Sekretarz Gminy  
3. Ryszard Kaczyński – Dyrektor GZGK w Miłkowicach 
oraz sołtys wsi gminy Miłkowice . 
 

Listy obecności stanowią załącznik do protokółu z obrad sesji. 
 
Porządek obrad: 
1. Interpelacje  radnych. 
 2. Informacja z realizacji zadań bieŜących. 
3.  Podjęcie uchwał w sprawie : 
- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Miłkowicach za rok 2009, 
- przedłuŜenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, 
-  przyjęcia programu i zasad udzielania pomocy osobom zagroŜonym eksmisją 

4. Sprawa ubiegania się o środki finansowe przeznaczone na rewitalizacje 
zabytkowego parku w miejscowości Jakuszów. 
5. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
6. Sprawy róŜne. 
 
 



NaleŜy stwierdzi ,Ŝe porządek obrad   52 sesji  nadzwyczajnej Rady Gminy 
Miłkowice w dniu 29 czerwca  2010   r. został przyjęty do realizacji – 
jednogłośnie  
 
P U N K T  1: 
                - interpelacje radnych 

 

- radny  Adam Wiewiórka : 
a) przywrócenie połączeń Legnica – Gniewomirowice   kursu „bus” , które 
zostały wstrzymane od 1 lipca 2010 r. 
b) koszenia  dróg gminnych do osiedla i do p. Poprawskich, 
c) odkszaczanie mostu miedzy Jeziorzanami a Gniewomirowicacmi, 
 
- radny  Dawid Stachura : 
a) o ujecie w WPI zadania pod nazwą „ Rewitalizacja  zabytkowego parku w 
Jakuszowie . Na tego typu cele Minister Kultury i Dziedzictwa Narodowego  
dwa razy w roku ogłasza nabór wniosków z moŜliwością  dotacji do 100%, 
b) plan rozbudowy oświetlenia w miejscowości Jakuszów i Jezierzany, 
 
- radny Mirosław Gambal: 
a) zamontowanie lamp  oświetlenia przy ul. Sportowej w Kochlicach, 
b) wykonanie utwardzenia drogi  nr 29/1 obrębu Kochlice , jest to konieczne ze 
względu  braku dojazdu do zabudowanych działek, 
c) o nadanie nazwy ulicy pomiędzy posesjami  nr 19 a 21 w Kochlicach, 
d0 zamontowanie oświetlenia ulicznego  ul. Górnej , drogi 29/1 i drogi 
pomiędzy posesjami 19 a 21. 
 
- radny Tadeusz Matyszczak : 
a) brak odpowiedzi na złoŜoną interpelacje na poprzedniej sesji dotyczącej p. 
Dwojak ze wsi Grzymalin, 
b) wystąpienie do Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych o 
wyczyszczenie rzeki Brochotka we wsi Siedliska, 
 
- radny Piotr Krawczyk: 
a) zorganizowanie spotkania dotyczącego zagospodarowania jeziora Tatarak w 
Jakuszowie  w którym uczestniczyli by Agencja Nieruchomości Rolnych ,Polski 
Związek Wędkarski w Legnicy, koło PZW w Miłkowicach , radni 
zainteresowani , sołtys wsi Jakuszów oraz inne osoby związane z 
zagospodarowaniem tego jeziora. 
 
 



P U N K T 2: 
           Informacja z realizacji zadań bieŜących. 

- uroczystości OSP w Rzeszotarach, 
- spotkanie w Generalnej  Dyrekcji  Dróg i Autostrad w sprawie budowy drogi 
ekspresowej S-3, 
- podsumowanie akcji ratuj mogiłę naszego pradziada od zapomnienia, 
- uroczystości 20-lecia samorządów , 
- nie została zakończona budowa kanalizacji na osiedlu domków przy ul. 
Niedźwiedzickiej w Miłkowicach ( tzw. osiedle DruŜki), 
- na terenie gminy zorganizowano obchody Dnia Dziecka 
 
Radny Remigiusz Mikulski – sprawa budowy kanalizacji we wsi Pątnówek i 
Bobrów – czy będą zorganizowane w tym temacie zebrania z mieszkańcami. 
            Wójt Gminy – zostaną zorganizowane spotkania . 
 
 
P U N K T 3: 

                      Podjęcie uchwał: 
 
- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Miłkowicach za rok 2009, 
      
                  - za - 12 głosów 
                  - przeciw- 0głosów 
                  - wstrzymało się - 0 głosów 
Uchwała LII /283/2010 Rady Gminy Miłkowice w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Miłkowicach za rok 2009, 
 została podjęta jednogłośnie  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
- przedłuŜenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków, 
 
                   - za – 10 głosów 
                  - przeciw- 0 głosów 
                  - wstrzymało się - 2 głosów ( radny D. Stachura i P. Krawczyk) 
Uchwała LII /284/2010 Rady Gminy Miłkowice w sprawie przedłuŜenia czasu 
obowiązywania dotychczasowych taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków, została podjęta jednogłośnie  i stanowi 
załącznik do protokołu. 
 



-  przyjęcia programu i zasad udzielania pomocy osobom zagroŜonym eksmisją 

                  - za - 12 głosów 
                  - przeciw- 0 głosów 
                  - wstrzymało się - 0 głosów 
Uchwała LI/280 /2010 Rady Gminy Miłkowice w sprawie  przyjęcia programu i 
zasad udzielania pomocy osobom zagroŜonym eksmisją  została podjęta 
jednogłośnie  i stanowi załącznik do protokołu. 
 
P U N K T 4: 

       Sprawa ubiegania się o środki finansowe przeznaczone na rewitalizacje 
zabytkowego parku w miejscowości Jakuszów. 
 
 
Sprawę przedstawił Wójt Gminy w Miłkowicach Waldemar Kwaśny: 
- odbyło się spotkanie we Wrocławiu z Dyrekcja Agencji Własności 
Nieruchomości Rolnych w sprawie przyjęcia nieruchomości na cele publiczne . 
Padła deklaracja ze strony Dyrektora o przekazanie parku w Jakuszowie na cele 
publiczne . Pozostaje tylko kwestia wydzielenie tego parku i wyłączenie z 
dzierŜawy p. Szota. 
Radny Dawid Stachura – park jest ujęty na liście zabytków i jest moŜliwość 
ubiegania się o środki na jego rewitalizację . Nabór jest dwa razy w roku . 
Wymagany jest kosztorys inwestorski , a naprawdę jest to teren zaniedbany w 
centrum naszej gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Gładysz – wójt gminy musi złoŜyć 
wniosek o wyraŜenie zgody na przyjęcie tego parku na mienie komunalne , na 
cele publiczne. 
 
P U N K T 5:  
                    Odpowiedzi na interpelacje radnych     
 
Wójt Gminy Miłkowice udzielił odpowiedzi na złoŜone na obradach dzisiejszej 
sesji interpelacje radnych. 
P U N K T 6: 
                    Sprawy róŜne 
 
 Radny Piotr Krawczyk – sprawa przyjęcia jeziora Tatarak w Jakuszowie . 
 
       Radny Dawid Stachura – zespól wędkarski jest tym jeziorem 
zainteresowany w szczególności od strony dzikiej plaŜy w Jakuszowie lecz jest 
problem z dojazdem do tego jeziora – brak drogi dojazdowej. 



       Wójt Gminy Waldemar Kwaśny – jeŜeli Agencja przekaŜe nam ten teren na 
cele publiczne  oraz część terenu na wykonanie drogi to wykonany ta drogę 
dojazdową  do jeziora . 
 
      Pan Augustyn Zwolak – sprawa budynku p.Dorosz – czy było zrobione 
postępowanie i ustalony właściciel , gdyŜ ten budynek ulega dewastacji – naleŜy 
zbadać tę sprawę. 
        

        Obrady pięćdziesiątej drugiej    sesji Rady Gminy Miłkowice  w dniu  
29 czerwca 2010  r. zostały zamknięte  o godz. 14,25 
         Na tym protokół z obrad pięćdziesiątej drugiej    sesji Rady Gminy  
Miłkowice  został zakończony i po przeczytaniu podpisany. 
         
 
 
 
Protokółowała:                                                                                
  
 Józefa Zawisza   
                                                                                                                                                               

                   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


